
 

 

Ref. Best. møde 27. februar 2023 
 

Mødedeltagere:  Brian, C-J, Jan, Lena, Povl & Anne Lise  

 

Fraværende:  Ingen 

 

Pkt. 1.  Konstituering 

En uændret sammensætning af bestyrelsen blev vedtaget. 

 

Pkt. 2 Opfølgning af emner fra generalforsamlingen 

Det blev aftalt, at når referatet fra generalforsamlingen er udarbejdet, hænger Anne Lise det op i 

hallen 

 

Det blev besluttet, at der vil blive afholdt 2 genoplivningskurser af 15 personer i løbet af foråret. 

Brian kontakter, DGI mht. foreningens retsstilling vedr. evt. ønsker om genoplivning eller ikke. 

 

C-J udarbejder et kort over, hvor der er ophængt hjertestartere i nærområdet. 

 

Der bliver udsendt en mail til alle medlemmer med oplysning om KAI-kurser. 

 

Ingers forslag om en aktivitetsgruppe er et rigtig godt tiltag, og Brian følger op herpå. 

 

Vi talte om, hvorvidt der var tilmeldt flere 4-mandshold og nogle medlemmer havde vist interesse.  

C-J oplyste, at 2 medlemmer har givet udtryk for, at de gerne vil på veteranholdet.  

 

Pkt. 3   Regnskab for februar 2023 blev taget til efterretning. 

 

Pkt. 4. Drøftelser 

Vi har gennemgået GDPR politikkerne. 

Der var enighed om, at der ikke skal ændres betaling vedr. Ældresagsspil. 

Søren Dahl har foreslået, at der bliver oprettet en underside til hjemmesiden, med oplysning om, 

hvem der er æresmedlemmer. Fin idé – Brian kontakter webmaster. 

Et medlem har bedt om at låne hallen i november. Det er ok. 

Etablering af sponsorkontrakter – vi talte om, hvorledes det skal gennemføres. Emnet drøftes på 

kommende bestyrelsesmøde. 

Brian forespurgte, om nogen ville påtage sig, at udarbejde bestyrelsens Årshjul, herunder faste 

emner til behandling på årets bestyrelsesmøder?  Der tænkes over det til næste bestyrelsesmøde. 

Vi talte om, at lade Petanquens dag (20.5.2023) være en klubdag, således at det også bliver en 

fornøjelig dag – f.eks. med grill - for Vores egne medlemmer. 

Vedligehold af udendørsbanerne bliver d. 1. april. Brian laver en plan over, hvad der skal laves. 

Medlemmerne er velkomne til at påbegynde vedligeholdet i ugerne op til d. 1. april. Brian hænger 

et skema op i hallen med arbejdsopgaver, og så kan man krydse af på dette skema, når man påtager 

sig en opgave. 

Standerhejsning bliver d. 2. april 2023. 

I forbindelse med vedligeholdet af banerne talte vi om, at få nogle baner med skærver, så vi har 

dem at øve os på. 



Spilleudvalg – Info fra spilleudvalget skal ud til os andre. C-J oplyste, at ingen har meldt sig som 

formand for udvalget. Det var kun hensigten, at C-J skulle være formand i opstartsperioden. 

Vi aftalte at KM-taksten i forbindelse med transport til stævner uden for Storkøbenhavn blev 

hævet, så de er i overensstemmelse med statens takster, svarende til kr. 2.19 i 2023, dog til max. 2 

biler pr. stævne. 

 

 

Pkt. 6 Næste mødedato er d. 27.3.2023 kl. 19. 

 

 

 

Referent: Anne Lise Braat 


